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Medici budou studovat v nemocnici
Hradec Králové - Sotva se rozběhl provoz nové interny, začala v areálu hradecké fakultní nemocnice stavba další budovy.
Lékařská fakulta tam bude mít nové výukové centrum za více než osmdesát milionů korun.
Budova s velkou posluchárnou, seminárními místnostmi, studovnami i částí odborné knihovny bude navazovat na
nedávno dokončený pavilon interních oborů.
Lékařská fakulta dnes působí v nevhodných podmínkách.
"Nemocnice je součástí našich výukových aktivit a my potřebujeme pro naše studenty kvalitní zázemí. Teoretická a
klinická pracoviště jsou oddělena a nové centrum bude prvním krokem k užšímu propojení jednotlivých částí fakulty,"
sdělil děkan Lékařské fakulty Univerzity Karlovy v Hradci Králové Vladimír Palička.
Studenti hradecké medicíny, kteří se na včerejší zahájení stavby přišli podívat, na nové prostory netrpělivě čekají.
"Zázemí pro studenty je skutečně na mizerné úrovni. Nemáme místo, kde bychom mohli v klidu studovat nebo si
například nechávat věci, problém je i se stravováním. Sama se toho už nedočkám, protože jsem v posledním ročníku, ale
vítám to za mladší studenty," řekla pětadvacetiletá studentka pátého ročníku stomatologie Pavlína Vacková z Jablonného
nad Orlicí.
V budoucnu Univerzita Karlova plánuje výstavbu nového areálu pro lékařskou i farmaceutickou fakultu, který by měl
stát poblíž fakultní nemocnice směrem na Třebeš. Přestože je myšlenka výstavby kampusu teprve v začátcích, záměr
včera potvrdil i rektor univerzity Ivan Wilhelm: "Chceme vytvořit rozsáhlejší projekt, který by plně vyhovoval potřebám
obou fakult."
Podle Paličky mají lékařská i farmaceutická fakulta podobné výukové zaměření a nový areál by vyřešil jejich prostorové
potíže. "Zatím jde o vizi, ale doufáme, že se v dohledné době stane realitou. Vedení naší univerzity jsme předložili záměr
vytvořit velký univerzitní kampus, který by sloužil oběma hradeckým fakultám a navazoval na areál fakultní nemocnice,"
potvrdil Palička. Stavba výukového centra by měla být dokončena do závěru příštího roku, náklady se vyšplhají na
jednaosmdesát milionů korun.
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